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Z A P I S N I K 
 

11. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE, 
 

ki je bila v sredo, 15. februarja 2012, ob 17.00 uri, 
v sejni sobi Hotela Smogavc Zreče 

 
PRISOTNI:  
- člani Občinskega sveta Občine Zreče: Bernard Sadek, Boris Podgrajšek, Davorin 

Hartman, Domen Vogelsang, Drago Šešerko, Emilijan Fijavž, Ivan Umnik, Jolanda 
Laubič, Jožef Košir, Maksimilijan Brečko, Marija Jevšenak, Marija Kovačič, Mateja 
Pučnik, Milan Potočnik in Štefan Kroneker. 

 
- predsedniki krajevnih skupnosti: Bojan Napotnik – predsednik KS Dobrovlje, Boris 

Podgrajšek – predsednik KS Gorenje, Mirko Beškovnik – predsednik KS Skomarje in 
Emilijan Fijavž – predsednik KS Stranice; 
 

- predsednica Nadzornega odbora Občine Zreče: Janja Pirnat; 
 

- ostali: mag. Nataša Kos (vodja Medobčinskega inšpektorata in redarstva Občin Dobje, 
Dobrna, Oplotnica, Slovenske Konjice, Šentjur, Vitanje, Vojnik in Zreče), direktorica 
Občinske uprave Občine Zreče (Aleksandra Godec Mavhar), javni uslužbenci Občinske 
uprave Občine Zreče (Aleksandra Vidmar Korošec, Gregor Kovačič, Mateja Čremošnik, 
Polona Matevžič, Štefan Posilovič) in predstavniki sredstev javnega obveščanja. 
 
 

OPRAVIČENO ODSOTNI: 
- župan mag. Boris Podvršnik, svetnica Aleksandra Kosevski-Kolar, predsednica KS 

Resnik Vera Boček in predsednik KS Zreče Slavko Kejžar. 
 
Enajsto redno sejo Občinskega sveta Občine Zreče je na podlagi pooblastila župana sklical 
podžupan Drago Šešerko.  
 
Sejo je na podlagi pooblastila župana vodil podžupan Drago Šešerko, ki je uvodoma 
ugotovil, da je na seji prisotnih 15 svetnikov oziroma svetnic, in da je Občinski svet Občine 
Zreče v skladu s 43. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče, sklepčen.  
 
Člani občinskega sveta so najprej obravnavali zapisnik 10. redne seje občinskega sveta, ki je 
bila dne 21.12.2011. 
 
Obrazložitev k zapisniku 10. redne seje občinskega sveta z dne 21.12.2011 je podala 
direktorica občinske uprave Aleksandra Godec Mavhar. 
 
Člani občinskega sveta niso imeli pripomb na zapisnik, zato so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi 
PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 
Sprejme se zapisnik 10. redne seje občinskega sveta, ki je bila dne 21.12.2011. 
 
Podžupan Občine Zreče je po obravnavi zapisnika desete redne seje občinskega sveta 
predlagal dnevni red 11. redne seje. Ob tem je predlagal razširitev dnevnega reda za eno 
dodatno točko dnevnega reda, in sicer se na 7. točko dnevnega reda uvrsti točka: AD 7 
Poslovni načrt izvajanja dejavnosti obvezne občinske gospodarske javne službe odvajanja in 
čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode na delu območja Občine Zreče – naselje 
Nune. Ostale točke za njo pa se ustrezno preštevilčijo. 
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O razširitvi dnevnega reda so razpravljali: 
 
Svetnik Jožef Košir je predlagal, da se poslovni načrt izvajanja dejavnosti obvezne občinske 
gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode na 
delu območja Občine Zreče – naselje Nune pred sprejemom na občinskem svetu obravnava 
na pristojnih komisijah. Predlagal je še, da glede na to, da čistilna naprava poskusno 
obratuje že eno leto, naj se na komisiji obravnavajo tudi podatki o delovanju čistilne naprave 
in o stroških obratovanja čistilne naprave. 
Opozoril je, da so izgradnjo čistilne naprave financirali lastniki objektov v naselju Nune, 
zaradi česar je potrebno natančno preučiti stroške obratovanja čistilne naprave. 
 
Svetnik Emilijan Fijavž je povedal, da se strinja z navedbami svetnika Jožeta Koširja in prav 
tako predlaga umik točke z dnevnega reda. 
 
Drugih pripomb na razširitev dnevnega reda ni bilo. 
 
Člani občinskega sveta so nato glasovali za razširitev dnevnega reda za dodatno točko AD 7 
Poslovni načrt izvajanja dejavnosti obvezne občinske gospodarske javne službe odvajanja in 
čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode na delu območja Občine Zreče – naselje 
Nune. 
 
Člani občinskega sveta z 0 glasovi ZA in 14 glasovi PROTI (15 navzočih) zavrnili razširitev 
dnevnega reda z dodatno predlagano točko AD 7 Poslovni načrt izvajanja dejavnosti 
obvezne občinske gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske 
odpadne vode na delu območja Občine Zreče – naselje Nune. 
 
Ker predlog o uvrstitvi dodatne točke na dnevni red občinskega sveta ni bil sprejet, je 
podžupan Občine Zreče predlagal sprejem prvotnega dnevnega reda: 
 
1. Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva Občin Dobje, Dobrna, 

Oplotnica, Slovenske Konjice, Šentjur, Vitanje, Vojnik in Zreče za leto 2011 
2. Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje počitniških hiš na 

Rogli – predlog za drugo obravnavo 
3. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o pokopališki in pogrebni dejavnosti 

ter o urejanju pokopališč (Zreče) – predlog za skrajšani postopek 
4. Pravilnik o protokolarnih obveznostih Občine Zreče – predlog za drugo obravnavo 
5. Letni program športa v Občini Zreče za leto 2012 
6. Sklep o spremembi Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Zreče za 

leto 2012 
7. Informacije podžupana 
8. Predlogi in pobude predsednice in predsednikov svetov krajevnih skupnosti 
9. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov občinskega sveta 

 
 
Člani občinskega sveta na predlagan dnevni red niso imeli pripomb in predlogov, zato so s 
15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI sprejeli naslednji sklep: 
Sprejme se dnevni red 11. redne seje Občinskega sveta Občine Zreče v predlagani 
obliki. 
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AD 1. Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva Občin Dobje, Dobrna, 
Oplotnica, Slovenske Konjice, Šentjur, Vitanje, Vojnik in Zreče za leto 2011 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva Občin Dobje, Dobrna, Oplotnica, 
Slovenske Konjice, Šentjur, Vitanje, Vojnik in Zreče za leto 2011 je podala vodja 
Medobčinskega inšpektorata in redarstva, mag. Nataša Kos. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Milan Potočnik je predlagal, da medobčinski inšpektorat in redarstvo v bodoče v 
letno poročilo vključi tudi finančno poročilo. 
 
Svetnik Emilijan Fijavž je povedal, da so ceste v občini v zelo slabem stanju in dodal, da pri 
prevozu tovora po cestah niso spoštovane določbe o osnih obremenitvah zaradi česar so 
ceste precej poškodovane. Izpostavil je cesto Lindek-Spodnje Stranice ter cesto Vitanje-
Zreče. 
 
Mag. Nataša Kos je obrazložila, da je finančno poročilo medobčinskega inšpektorata in 
redarstva del letnega poročila Občinske uprave Občine Zreče. Navedla je, da bo kljub temu 
pripravila finančno poročilo o delovanju medobčinskega inšpektorata in redarstva za leto 
2011, o katerem bodo svetniki obveščeni na naslednji seji občinskega sveta. 
 
Glede prekomernih osnih obremenitev pa je povedala, da prekomerne osne obremenitve 
cest predstavljajo težavo v celotni občini. Glede ceste Lindek-Spodnje Stranice je 
obrazložila, da je informacija o prekomernih obremenitvah prišla do medobčinskega 
inšpektorata prepozno, zato ni bilo mogoče več ukrepati. Predlagala je skupni sestanek 
medobčinskega inšpektorata in redarstva s predsedniki krajevnih skupnosti z namenom 
pregleda območij s prekomernimi osnimi obremenitvami.  
 
Svetnik Jožef Košir je povedal, da so na zahodnem delu Pohorja osne obremenitve dobro 
urejene. Občanom na tem območju les predstavlja glavni vir dohodka zaradi česar so ceste 
izpostavljene težkemu tovoru. Zato je predlagal, da občinska uprava uredi osne obremenitve 
tudi na območju Stranic. 
 
Svetnica Jolanda Laubič je vprašala kdo izvaja nadzor ravnanja z gradbenimi odpadki. 
 
Mag. Nataša Kos je odgovorila, da je nadzor ravnanja z gradbenimi odpadki v pristojnosti 
republiške inšpekcije s sedežem v Celju. Dodala je, da če gre za manjšo količino odpadkov, 
ukrepa tudi medobčinski inšpektorat in redarstvo, kakor hitro pa gre za večje količine 
gradbenih odpadkov, pa zadevo odstopijo državni inšpekciji. 
 
Vodja Režijskega obrata Gregor Kovačič je še dodal, da lahko občani manjše količine 
gradbenih odpadkov odlagajo v zbirnem centru v Zrečah, pravne osebe pa morajo odvoz 
gradbenih odpadkov posebej urediti. 
 
Svetnik Jožef Košir je predlagal, da se glede ureditve nečistoč v gozdovih medobčinska 
inšpekcija poveže s predsedniki krajevnih skupnosti. Prav tako je poudaril, da se dostikrat ne 
vem kam odvažat določene odpadke.    
 
Mag. Nataša Kos je še dodala, da redarji po novem vršijo nadzor tudi nad odlaganjem 
odpadkov. 
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Podžupan Drago Šešerko je ob koncu razprave navzoče seznanil, da se je udeležil sestanka 
vseh županov občin ustanoviteljic Medobčinskega inšpektorata in redarstva ter pohvali delo 
skupnega organa. 
 
Drugih pripomb in predlogov ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-1 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva Občin 
Dobje, Dobrna, Oplotnica, Slovenske Konjice, Šentjur, Vitanje, Vojnik in Zreče 
za leto 2011. 

Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 

 
 
AD 2. Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje počitniških hiš 
na Rogli – predlog za drugo obravnavo 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Štefan Posilovič, višji svetovalec za 
okolje in prostor na Občini Zreče. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-2 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje 
počitniških hiš na Rogli v drugi obravnavi. 

Odgovoren: Štefan Posilovič 
Rok: takoj 

 
 
AD 3. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o pokopališki in pogrebni 
dejavnosti ter o urejanju pokopališč (Zreče) – predlog za skrajšani postopek 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Polona Matevžič, svetovalka za 
javna naročila in splošne zadeve na Občini Zreče. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Jožef Košir je povedal, da je ureditev pokopališča zelo pomembna zadeva. Navedel 
je, da ga ne motijo različne barve nagrobnih plošč, moti pa ga, da se najemniki grobov ne 
držijo dimenzij nagrobnih plošč. Predlagal je, da se v spremembe odloka vključi predhodno 
soglasje upravljavca k postavitvi nagrobne plošče. 
 
Svetnik Boris Podgrajšek je povedal, da je svet Krajevne skupnosti Gorenje na eni izmed 
svojih sej že sprejel sklep o soglasju upravljavca pokopališča k postavitvi nagrobne plošče. 
Se pa je strinjal, da se določba o soglasju upravljavca vnese v spremembe odloka. 
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Svetnik Milan Potočnik je predlagal, da se spremeni trasa žarnih grobov. Povedal je, da so 
žarni grobovi postavljeni preveč skupaj, zato je predlagal spremembo načrta ureditve 
pokopališča. 
 
Svetnik Domen Vogelsang je navedel, da se ne strinja s predlogoma župana, saj meni, da 
naj bo občinska uprava čim bolj prijazna občanom, zato se mu pridobivanje soglasij ne zdi 
smiselno. 
 
Svetnik Emilijan Fijavž je povedal, da so zapisane kazni precej visoke. 
 
Svetovalka za javna naročila in splošne zadeve Polona Matevžič je povedala, da spremembe 
odloka vsebujejo preračunane globe iz slovenskih tolarjev v evre. Te globe so bile določene 
že s prvotnim odlokom. Nova je le kazen za kršitev 29. a člena odloka.   
 
Drugih vprašanj in pripomb ni bilo. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 1 glasom PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-3 
Vsebina 
sklepa: 

V Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o pokopališki in pogrebni 
dejavnosti ter o urejanju pokopališč (Zreče) se do naslednje seje občinskega 
sveta vnese določilo o soglasju upravljavca k postavitvi nagrobne plošče. 

Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 

 
Zaradi navedene pripombe je podžupan Občine Zreče predlagal, da se spremeni postopek 
sprejemanja sprememb odloka, in sicer, da se namesto sprejema po skrajšanem postopku, 
spremembe odloka sprejmejo v prvi obravnavi, do naslednje seje občinskega sveta pa se 
pripravi dopolnjen predlog sprememb odloka za sprejem v drugi obravnavi. 
 
Svetniki so s 14 glasovi ZA in 1 glasom PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-4 
Vsebina 
sklepa: 

Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o pokopališki in pogrebni dejavnosti 
ter o urejanju pokopališč (Zreče) se s pripombo glede vnosa določila o soglasju 
upravljavca k postavitvi nagrobne plošče sprejme v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 

 
 
AD 4. Pravilnik o protokolarnih obveznostih Občine Zreče – predlog za drugo 
obravnavo 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Polona Matevžič, svetovalka za 
javna naročila in splošne zadeve na Občini Zreče. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Jožef Košir je povedal, da se mu predlog o izvedbi javnega razpisa za izbiro 
protokolarnega darila ne zdi primeren, saj ima občina več protokolarnih daril, ki se vsake 
toliko časa spreminjajo.  
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Polona Matevžič, svetovalka za javna naročila in splošne zadeve na Občini Zreče, je 
odgovorila, da ravno iz razloga več protokolarnih daril, točno določena protokolarna darila 
občinska uprava ni vnesla v predlog pravilnika, ampak je protokolarna darila določila bolj 
splošno, s čimer je dan manevrski prostor za določanje protokolarnih daril. 
 
Drugih pripomb in predlogov ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-5 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Pravilnik o protokolarnih obveznostih Občine Zreče v drugi 
obravnavi. 

Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 

 
 
AD 5. Letni program športa v Občini Zreče za leto 2012 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Aleksandra Vidmar Korošec, višja 
svetovalka za družbene dejavnosti na Občini Zreče. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-6 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Letni program športa v Občini Zreče za leto 2012. 

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
 
AD 6. Sklep o spremembi Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Zreče 
za leto 2012 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Mateja Čremošnik, višja svetovalka 
za premoženjsko pravne zadeve na Občini Zreče.  
 
Razpravljali so: 
Svetnik Jožef Košir je predlagal, da občinska uprava pripravi poročilo o nakupu in namenu 
uporabe zemljišč, ki jih je občina kupila oziroma pridobila v zadnjih osmih letih ter o 
obračanju denarja. Prav tako je predlagal, da občina v prihodnje kupuje zemljišča, ki jih lahko 
po spremembi prostorskega plana občina proda za ugodno ceno. 
 
Drugih pripomb in predlogov ni bilo. 
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Svetniki so s 15 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (15 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 

Številka: OSOZ-2012-7 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o spremembi Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem 
Občine Zreče za leto 2012. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 

 
 
AD 7. Informacije podžupana 
 
Podžupan Občine Zreče je podal naslednje informacije: 
 
AD 7.1 
Ureditev pohodnih in kolesarskih poti na območju Občine Zreče in destinacije Rogla-Pohorje. 
 
AD 7.2 
Ustavitev postopka izbire koncesionarja za vzdrževanje cest. 
 
AD 7.3 
Čistilna akcija. 
 
AD 7.4 
Pričetek obratovanja Zdravstvene postaje Zreče. 
 
AD 7.5 
Prijava obnove prostorov knjižnice Zreče na javni razpis Ministrstva za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano. 
 
AD 7.6 
Datum naslednje seje občinskega sveta. 
 
AD 7.7 
Pričetek delovanja lekarne Zreče v novih prostorih. 
 
 
AD 9. Predlogi in pobude predsednice in predsednikov svetov krajevnih skupnosti 
 
Predsednik Krajevne skupnosti Dobrovlje, Bojan Napotnik je vprašal kdaj bo podjetje 
Saubermacher Slovenija d.o.o. dostavilo gospodinjstvom vrečke za embalažo.   
 
Gregor Kovačič, vodja Režijskega obrata, je odgovoril, da lahko občani vrečke prejmejo v 
zbirnem centru Zreče.  
 
Predsednik Krajevne skupnosti Stranice, Emilijan Fijavž je navzoče informiral o delovanju 
Krajevne skupnosti Stranice ter o pričetku stečajnega postopka podjetja Ingrad Gramat. 
 
Predsednik Krajevne skupnosti Gorenje, Boris Podgrajšek je predlagal, da se pripravi razpis 
za zimsko vzdrževanje javnih poti v Krajevni skupnosti Gorenje. Ob tem se je zahvalil za vso 
pomoč družini Hohler z Gorenja.    
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AD 10. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov občinskega sveta 
 
Svetnik Domen Vogelsang je vprašal kako je s podelitvijo koncesije za zobozdravstveno 
dejavnosti za odrasle v Občini Zreče. 
 
Aleksandra Godec Mavhar, direktorica občinske uprave, je odgovorila, da je občinska uprava 
dne 7.2.2012 izdala odločbo o izbiri koncesionarja. Odločba je trenutno v postopku 
pravnomočnosti. V kolikor občinska uprava ne bo prejela nobene pritožbe, bo novi 
koncesionar lahko takoj pričel z opremljanjem ordinacije, ki pa jo mora opremiti v roku šestih 
mesecev po sklenitvi koncesijske pogodbe.    
 
Svetnik Domen Vogelsang je opozoril, da je potrebno kolesarske in pohodne poti urediti, saj 
se dogovori glede ureditve vlečejo že predolgo. Ob tem je predlagal, da se ob ureditvi 
kolesarskih in pohodnih poti pričnejo izvajati aktivnosti za kolesarje in pohodnike. 
 
Svetnik Domen Vogelsang je še predlagal, da se na naslednji seji svetnikom predloži 
obrazložitev spreminjanja cene toplotne energije.  
 
Aleksandra Godec Mavhar, direktorica občinske uprave, je odgovorila, da bo odgovor glede 
cene toplotne energije predložen na naslednji seji občinskega sveta. V tem času bo občina 
od podjetja Unior d.d.. zahtevala še predložitev letnega poročila, ki ga je podjetje dolžno 
predložiti občini skladno s koncesijsko pogodbo. 
 
Aleksandra Godec Mavhar, direktorica občinske uprave, je glede planinskih pohodnih in 
kolesarskih poti obrazložila, da bo projekt ureditve pohodnih poti prijavljen na razpis za 
pridobitev sredstev. Ob ureditvi pohodnih poti se bodo uredili tudi kažipoti pohodnih in 
kolesarskih poti. Ob kažipotih se bodo postavile še označevalne table. Gre torej za urejanje 
obstoječega stanja. 
Glede vprašanja svetnika pa je navedla, da gre v tem primeru za sprehajalne poti v Zrečah. 
Dopolnitev odgovora bo podana na naslednji seji občinskega sveta. 
 
Svetnica Jolanda Laubič je vprašala, ali je sofinanciranje izgradnje Smučarsko tekaškega 
centra na Rogli s strani Evropske unije povezano z univerzijado. Prav tako jo je zanimalo, v 
kakšni fazi je izvedba univerzijade. 
 
Aleksandra Godec Mavhar, direktorica občinske uprave, je v nadaljevanju podala izčrpno 
poročilo o sofinanciranju in izvedbi projekta »Smučarsko tekaški center na Rogli« ter o 
izvedbi univerzijade v letu 2013. 
 
Podžupan Drago Šešerko se je na koncu zahvalil še občinski upravi občine za dobro 
sodelovanje s podžupanom v času odsotnosti župana.  
 
Seja je bila zaključena ob 18.25 uri. 
 
Dnevni red z gradivom ter posnetek seje na DVD-ju se hranijo v zbirki dokumentarnega 
gradiva Občinskega sveta Občine Zreče v letu 2012. 
 
Številka: 9000-0002/2012-4 
Datum: 22.2.2012 
 
Zapisala:  
Polona Matevžič  
  

Drago Šešerko, 
 Podžupan 
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Realizirani sklepi Občinskega sveta Občine Zreče v letu 2012 
 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-1 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva Občin Dobje, Dobrna, 
Oplotnica, Slovenske Konjice, Šentjur, Vitanje, Vojnik in Zreče za leto 2011. 

 Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o soglasju k Poročilu o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva Občin Dobje, Dobrna, 

Oplotnica, Slovenske Konjice, Šentjur, Vitanje, Vojnik in Zreče za leto 2011 je podpisal podžupan 
Drago Šešerko. 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 

Številka: OSOZ-2012-2 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje počitniških hiš na 
Rogli v drugi obravnavi. 

 Odgovoren: Štefan Posilovič 
Rok: takoj 
Realizacija: Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje počitniških hiš na Rogli je bil 

objavljen v Uradnem listu RS, št. 16/2012 z dne 2.3.2012. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-3 
Vsebina 
sklepa: 

V Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o pokopališki in pogrebni dejavnosti ter o urejanju 
pokopališč (Zreče) se do naslednje seje občinskega sveta vnese določilo o soglasju upravljavca k 
postavitvi nagrobne plošče. 

 Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 
Realizacija: V Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o pokopališki in pogrebni dejavnosti ter o urejanju 

pokopališč (Zreče) se do naslednje seje občinskega sveta vnese določilo o soglasju upravljavca k 
postavitvi nagrobne plošče. 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 

Številka: OSOZ-2012-4 
Vsebina 
sklepa: 

Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o pokopališki in pogrebni dejavnosti ter o urejanju 
pokopališč (Zreče) se s pripombo glede vnosa določila o soglasju upravljavca k postavitvi 
nagrobne plošče sprejme v prvi obravnavi. 

 Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 
Realizacija: Do naslednje seje občinskega sveta se pripravi dopolnjen osnutek sprememb odloka za sprejem v 

drugi obravnavi. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-5 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Pravilnik o protokolarnih obveznostih Občine Zreče v drugi obravnavi. 

 Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 
Realizacija: Pravilnik o protokolarnih obveznostih Občine Zreče je bil objavljen v Uradnem listu RS, št. 

16/2012 z dne 2.3.2012.    
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-6 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Letni program športa v Občini Zreče za leto 2012. 

 Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Letni program športa v Občini Zreče za leto 2012 je bil objavljen na oglasni deski Občine Zreče.  
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SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-7 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Sklep o spremembi Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Zreče za 
leto 2012. 

 Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
Realizacija: Na podlagi Sklepa o spremembi Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Zreče za 

leto 2012 se je pričel postopek menjave zemljišč ter postopek pridobivanja zemljišč. 
 
 


